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14. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09. 12. 2024  

 

 

Kacin: 

Viem, že všetky športové kluby v rámci toho, že teraz riešime rozpočet, viem, že všade treba 

peniažky, ale ozvali sa mi opäť hokejisti, či by sme vedeli v rozpočte nájsť nejaké prostriedky 

ešte pre nich, keďže je to náročný šport finančne a čo by sme s týmto vedeli. 

 

PhDr. Čižmár: 

Objem dotácií, ako taký, sa znížil pre všetky športy, myslím celkový objem financií a dosť 

výrazne o 1/5. Tým, že sa ponížili dane, znižuje sa aj objem financií aj pre hokej. Tá 

podstatná informácia, vzhľadom na situáciu, ktorá nastala, aj vzhľadom na to, že sme 

vstupovali do rokovaní s jednotlivými klubmi, rozpočet pre hokej ako taký, sa výrazne 

nezmenil, o pár sto eur sa ponížil. A netreba zabúdať to, čo mnohí diváci, návštevníci hokeja 

nevedia a mnohí hokejoví funkcionári to nepovedia, že hokej nie je len o priamej dotácii, 

ktorú dostávajú muži, hokej je aj rozpočtovaná suma pre MŠKM a tá bola v tomto roku 60 

tisíc eur. Keď si rátame dotáciu pre hokej mužský, ktorá bola na úrovni vyše 40, tak je tam 

mládežnícky ďalších 60. Hokej, to sú prevádzkové náklady na zimný štadión, kde sa 

pohybujeme na úrovni pol milióna eur. Hokej, to je aj o tom, že priestory, ktoré sú na 

mantineloch a na ľadovej ploche sú k dispozícii hokeju, reklamné priestory a z toho 

neodvádzajú mestu. Hokej, to je aj o vstupnom, ktoré si vyberá hokejový klub a neodvádza 

mestu. Hokej, to je aj o zamestnancoch mesta, ktorí tam pracujú a robia, a robia to preto, lebo 

zveľaďujú verejný priestor a nepýtajú za to nič od hokejového klubu. Hokej, to je aj o tom, že 

máme aj ubytovaných niektorých hokejistov. A hokej je aj o tom, že poskytujeme autobus za 

zľavnené sumy oproti komerčným prevádzkovateľom. Tak si toto všetko treba narátať, kam 

sa dostaneme a zvážiť, či je tá dotácia alebo tie sumy dostatočné.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


